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Enkel fråga, kommunfullmäktige 23-09-26

Resultaten för p-husen i Vallastaden och Folkungavallen

De kommunala P-husen i bostadsområden visade svagt resultat under föregående år.
Ekonomin i ägarbolaget i ägarbolaget St Kors är ansträngd.

Med anledning av detta vill vi ställa följande fråga:

Hur ser resultaten inkl räntor och avskrivningar ut för vardera P-husen Flustret och Aurora i
Vallastaden och Neptunus på Folkungavallen första halvåret 2023?
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